
6.VII - V sesja Rady Miejskiej, 28 stycznia 2015 r. 

Interpelujący radny: Jerzy Mazurek 

Radny zwrócił uwagę, że Prezydent Słupska urzęduje w jednym z najpiękniejszych gabinetów 

w Polsce, w jednym z najpiękniejszych Ratuszy. Powiedział, że ubolewa nad tym, że Ratusz 

nie jest oświetlony, jak kiedyś - poinformował, że w 1999 roku ówczesny prezydent pozyskał 

sponsora, dzięki któremu Ratusz został oświetlony, jednak przez wiele lat nie wymieniano 

żarówek, potem zgasło podświetlenie lewej strony; podobno przepaliła się jakaś główna 

arteria elektryczna lewej strony. 

Radny zapytał, czy Pan Prezydent podejmie działania w tej sprawie. 

 

 

(Odpowiedzi udzielił Prezydent Miasta Robert Biedroń podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 

28 stycznia br.)  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/548.html
http://youtu.be/ScJXkYw9iZc?t=9h15m23s



